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POROČILO O DELU LZS ZA LETO 2009 
 
 

V letu 2009 se je IO LZS sestal 12 krat in imel 1 korespondenčno sejo, od tega so bile 4 seje 
pred skupščino v stari sestavi članstva IO in 8 sej IO v novi sestavi. V začetku leta smo 
pripravljali poročila in programe ter finančne plane ter se z obsežnim gradivom prijavili na 
razpis MŠŠ, ob koncu leta pa že na razpis FŠ za leto 2010. Organizirali smo redno letno 
skupščino, na kateri smo v IO LZS izvolili dva člana: Mirana Vavtarja ter ponovno Igorja 
Šuštarja, ki je bil kot najstarejši član IO imenovan tudi za podpredsednika IO LZS. Žal pa na 
skupščini nismo dopolnili disciplinske komisije. Po skupščini smo se aktivno dogovarjali z 
Dragico Gutman Tofaj, Jurijem Vojvodo in Svetlano Vran in načrtovali izredno glasovanje o 
njihovem članstvu v disciplinski komisiji, vendar je še pred tem prva kandidatka od svoje 
kandidature odstopila. 
 
Na sejah IO smo skupno oblikovali načrtovane naloge tekočega dela in obravnavali njihovo 
realizacijo. V drugi polovici leta smo se lotili že tudi načrtovanja nalog za novo tekmovalno 
sezono in tako oblikovali tekmovalni koledar za novo sezono ter obravnavali vse programe za 
novo sezono, pregledali, dopolnili in popravili pa smo tudi vse tekmovalne pravilnike. 
Tekmovalnega koledarja za novo tekmovalno sezono smo se letos lotili bistveno prej, pa ga kljub 
temu nismo zaključili v načrtovanem času. Pri sestavi koledarja morajo aktivno sodelovati vsi 
vpleteni in največji problem je vedno spoštovanje rokov.  
 
Delo v IO in njegovih komisijah že dolgo ni več le častna funkcija, pač pa zahteva ob današnji 
količini dela precej prostega časa in odgovornosti volonterjev, predvsem pa pripravljenosti za 
opravljanje dela. Predsednica je naloge porazdelila med člane IO: 
 
Predsednica LZS I. Rosa:  predsednica LZS in naloge po statutu, koordinacija dela IO, finance, 
mednarodna dejavnost, evidenca članstva in strokovnega kadra, vnos koledarja tekmovanj preko 
spleta na FITA, vodenje in prijavljanje doseženih značk 
 
Člani IO LZS:   
I. Šuštar:  podpredsednik IO, koledar, rezultati in objave pokalnih tekmovanj,  rekordov, značk 
R. Šipec:  antidoping komisija, pravilniki 
B. Rebec: zdravniški pregledi  
M. Podržaj: predstavnik za stike z mediji, internet (posredovanje in objavljanje dokumentov,  
                    informacij in novic, organizacija tiskovnih konferenc) 
D. Rožmanec: oprema reprezentanc, oblačila, propagandni material, darila, založništvo 
J. Ravnjak: sponzorstva in donacije 
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M. Vavtar: sponzorstva in donacije 
S. Turšič: / 
Kooptirani član IO M. Fabjan: koordinator s SS, vprašalniki kandidatov za reprezentance, 
evidenca in arhiviranje podatkov o tekmovalcih 
 
K delu smo ponovno povabili še druge sodelavce, od katerih nekateri že ustaljeno sodelujejo: 
M. Skok: tajniška in blagajniška dela, priprava gradiva za računovodski servis 
Ž. Janež: vodenje interneta 
T. Urlep: evidenca članstva in izdaja izkaznic, računalniška obdelava DP, medalje za DP, pokali 
A. Pavlovič: vodenje rezultatov FITA pokala 
D. Sluga: vodenje rezultatov SLP, vodenje rezultatov 3D pokala 
D. Sitar: vodenje rekordov 
G. Končan: kategorizacije, vnos vseh podatkov o tekmovalcih in tekmovanjih preko spleta na 
OKS (OLIMP in ŠPIC) ter FITA 
M. Zupanc: delegat v skupščini OKS, vnos vseh podatkov o strokovnih delavcih preko spleta na 
OKS (ŠPAK), komisija za izobraževanje 
K. Čavničar: trenerska komisija 
V. Justin: sodniška komisija 
 
Žal pa vsi člani IO niso enako aktivni in nekateri svojih zadolžitev niso opravili. Gradivo za seje 
IO so poleg predsednice in nekaterih članov IO pripravljale stalne komisije IO in vodje 
posameznih programov strokovnega sveta, ki so imeli pri delu in nastopih reprezentanc 
najpomembnejšo in najobsežnejšo nalogo. Delo strokovnega sveta smo organizirali tako, da so 
vodje programov dobili popolno avtonomnost, kar je bila že leta želja in zahteva mnogih 
strokovnih delavcev, za spremljanje dela in koordinacijo posameznih programov pa je bil 
zadolžen v IO kooptirani član M. Fabjan. Vodja tarčnega programa je bil Gregor Končan, vodja 
poljskega programa od julija dalje Ksenija Podržaj, vodja 3D programa Slavko Turšič, vodja 
mladinskega programa Matej Zupanc, vodja lokostrelskega biatlona pa Jaka Marinšek. Ob koncu 
leta smo uspeli vzpostaviti dogovor z Matijem Žlendrom za vodenje šolskega programa. 
Strokovno delo z ukrivljenim lokom sta vodila trenerja Samo Medved in Matej Zupanc, 
tekmovalce s sestavljenim lokom pa je vodil Tomaž Kirn. 
 
Z zadovoljstvom ugotavljamo, da smo skoraj v celoti izpolnili planiran program priprav in 
nastopov reprezentanc. Uresničil se nam je tudi zastavljeni cilj – uvrstitev na prve mladinske 
olimpijske igre.  
 
V državnih reprezentancah je nastopilo kar 36 posameznikov, ki so nas na teh mednarodnih 
tekmovanjih zastopali v štirih disciplinah: dvorana, Fita, Field in 3D. To so tisti tekmovalci, ki so 
v svet ponesli ime naše zveze, nekateri pa so se za vedno zapisali med dobitnike najvišjih 
svetovnih odličij. Mnogi med temi so na teh tekmovanjih dosegli osebne rekorde, državne 
rekorde, kategorizacije, odlične uvrstitve, nekateri pa so se povzpeli prav do finala in nekaj 
imamo tudi osvojenih medalj. Vsem članom državnih reprezentanc in nosilcem državnih 
rekordov smo na zaključni prireditvi posebej čestitali, se jim zahvalili in jim podelili priznanja. 
Čestitali pa smo tudi vsem njihovim trenerjem, tako osebnim, klubskim in nacionalnim ter 
predsednikom klubov in strokovnim sodelavcem za delo z njihovimi varovanci in se jim 
zahvalili za vso podporo in organizacijsko delo, s katerim so svojim tekmovalcem omogočili 
kvalitetno delo in pripravo na tekmovanja ter nastope. 
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S članskimi reprezentancami smo se udeležili SP v dvoranskem lokostrelstvu na Poljskem, SP v 
tarčnem lokostrelstvu v Južni Koreji, EP v poljskem lokostrelstvu v Franciji, SP v disciplini 3D v 
Italiji, EP EAA v Avstriji, SI na Tajskem ter treh tekmovanj svetovnega Fita pokala v 
Dominikanski republiki, na Hrvaškem in v Turčiji ter enega evropskega Grand Prix-a v Franciji. 
V okviru priprav tarčnega lokostrelstva se je nekaj posameznikov udeležilo dvoranskega 
tekmovanja v Franciji, v okviru priprav 3D programa pa smo nastopili na pokalnih tekmovanjih 
3D EAA pokala ter tekmovanj Jadranskega pokala. Posamezni tekmovalci so se v disciplini 
poljskega lokostrelstva udeležili tudi tekmovanj svetovne Field rang lestvice.   
  
S kadetskimi ter mladinskimi reprezentancami pa smo se udeležili mladinskega SP v tarčnem 
lokostrelstvu v ZDA, mladinskega EP v poljskem lokostrelstvu v Franciji, mladinskega SP v 
dvoranskem lokostrelstvu na poljskem ter obeh tekmovanj Evropskega mladinskega pokala na 
Poljskem in v Italiji.  
 
Število osvojenih medalj je v primerjavi s preteklima dvema letoma manjše. Skupno smo osvojili 
2 bronasti medalji v posamični konkurenci in 1 bronasto medaljo v ekipni konkurenci. V 
mladinski konkurenci pa smo osvojili 3 zlate medalje v posamični konkurenci in 2 zlati medalji v 
ekipni konkurenci. Poleg tega se mladinska ekipa lahko pohvali še z enim evropskim rekordom, 
enim svetovnim rekordom ter osvojenim mestom za prve MOI 2010. Med prejemnike medalj na 
članskih EP in SP so se zapisali: Dejan Sitar, Mihael Kosec, Darja Rožmanec, Andreja Izgoršek 
in Vanda Natlačen,  med prejemnike medalj na mladinskih EP in EMPOK pa Aja Janežič, Toja 
Černe, Jan Rijavec, Kristjan Bauer in Klemen Štrajhar. Izredno prijetno nas je presenetila mlada 
kadetska ekipa s sestavi Bauer, Rijavec in Štrajhar, ki je kar na obeh tekmovanjih evropskega 
mladinskega pokala zmagala. Ekipa trenira v programu London 2012 in tekmovalci so resni 
kandidati za nastop na OI 2012. 
 
Mladi tekmovalec Marko Hrup se je zapisal med mladinske svetovne rekorderje v disciplini 
flight, tekmovalka Toja Černe pa med mladinske evropske rekorderke v disciplini Fita.   
 
Med doseženimi novimi Fita značkami smo z veseljem lahko pri Fiti prijavili tudi nov vrhunski 
dosežek – značko za doseženih 1350 krogov tekmovalke Toje Černe. 
 
Posebej pa velja izpostaviti še Dejana Sitarja, ki je že več kot 10 let ponos slovenskih 
lokostrelcev in vzornik tekmovalcem povsod po svetu, tekmovalca, ki je v svoji tekmovalni 
karieri osvojil kar nekaj visokih odličij. Letos se je poleg osvojene bronaste medalje na EP Field 
uvrstil na odlično 11. mesto na SP Fita ter na evropskih in svetovnih rang lestvicah dosegel 
sledeče uvrstitve: na končni lestvici evropskega Grand Prixa 14. mesto, na Fita rang lestvici je 
zasedal od 6. do 14. mesta, na lestvici svetovnega pokala pa 31. mesto.  
 
Že četrto leto zapored smo za dosežke posameznikov po sprejetem pravilniku o nagrajevanju 
najuspešnejših tekmovalcev izplačali sicer minimalne, toda za tekmovalce pomembne nagrade.  
 
Organizirali smo zdravniške preglede vseh članov reprezentanc in vseh kategoriziranih 
športnikov ter uredili evidenco članov selekcij z osebnimi kartoni tekmovalcev. Preko spletnih 
aplikacij pri FITA, OKS in MŠŠ smo registrirali vse člane državnih reprezentanc ter vpisali vse 
njihove dosežke na mednarodnem področju in vse dosežke z državnih prvenstev ter evidentirali 
celoten mednarodni koledar tekmovanj in koledar tekmovanj LZS. S tem smo avtomatsko 
registrirali pogoje za dosego kategorizacij. 
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Na seznamu OKS imamo ob koncu leta 2009 5 športnikov mednarodnega razreda in 4 športnike 
perspektivnega razreda ter 43 športnikov državnega in 8 športnikov mladinskega razreda. Sicer 
pa se po novem vodijo kategorizacije za vsako panogo posebej - tarčno lokostrelstvo, poljsko 
lokostrelstvo, 3D lokostrelstvo. 
 
Seznam kategoriziranih športnikov v letu 2009 in tekmovalni dosežki v letu 2009 so priloga 
temu poročilu. 
 
V Slovenski vojski imamo še vedno zaposlena dva vrhunska športnika – Dejana Sitarja in 
Dolores Čekada. 
 
Izpeljali smo vsa tekmovanja po koledarju LZS, med drugim tudi 7 državnih prvenstev v 
disciplinah: dvorana 18m OR, Fita OR, AH, 3D, 900 krogov, Flight in Clout. Na vseh DP smo 
zagotovili prisotnost in pomoč tehničnega delegata ter vodenje prijav in obdelavo rezultatov. 
Uspešno smo izpeljali tudi tri nacionalna pokalna tekmovanja - FITA pokal, Slovenski pokal in 
3D pokal. Organizatorjem tekmovanj tarčnega programa smo pomagali z nabavo lic za 
tekmovanja. Rezultate vseh pokalnih tekmovanj smo sproti vodili in objavljali na internetu, 
zmagovalce pa razglasili in nagradili na zaključni prireditvi decembra v Ljubljani.  
 
Skupaj s Hrvati smo izpeljali Jadranski 3D pokal. Ideja je bila poskusno realizirana že v 
preteklem letu.  
 
Številni posamezni tekmovalci so se udeležili tudi 3D tekmovanj EAA. V EAA se je zamenjalo 
vodstvo in tako imamo od konca leta 2008 v vodstvu tudi našega predstavnika Slavka Turšiča, ki 
opravlja v EAA blagajniška dela.  
 
Organizirali smo vsa dvoranska in zunanja regijska ter obe državni prvenstvi osnovnih in 
srednjih šol Slovenije – dvoransko in zunanje ter skupaj s SUSA tudi študentsko državno 
prvenstvo. Skupaj s SUSA smo organizirali tudi nastop študentov na univerzijadi.  
 
Izbor lokostrelke/lokostrelca leta smo že tretje leto zapored prepustili strokovnemu svetu, 
lokostrelski kluba leta pa je izbrala posebna komisija, sestavljena iz članov IO. Le-ta je v začetku 
leta izdelala kriterije ter po njih določila za lokostrelski klub leta 2009 LK Kamnik. Za 
lokostrelko leta 2009 je bila proglašena Toja Černe, za lokostrelca leta 2009 pa ponovno Dejan 
Sitar. 
 
Plod našega skupnega dela je tudi prenovljena Puščica, katere glavna urednica je Darja 
Rožmanec. Pod njenim vodstvom smo Puščico precej posodobili in v njej objavili kar nekaj 
strokovnih člankov. Tako so že skoraj uspela tudi naša prizadevanja, da bi tudi slovenski 
lokostrelci imeli pravo strokovno revijo. 
 
Ponovno so se nam posrečili poizkusi oglaševanja in trženja in tako smo lahko strokovne 
prispevke in prevode strokovnih člankov, objavljenih v Puščici tudi skromno nagradili. Takega 
oglaševanja in trženja si seveda želimo še več, ne le da bi s tako pridobljenimi sredstvi lahko 
izplačevali honorarje za strokovne članke, pač pa da bi lahko s tako pridobljenimi sredstvi tudi 
sofinancirali naš tekmovalni program. Žal se na tem področju nikakor ne moremo premakniti z 
mrtve točke in tako so nam glavni vir financiranja še vedno le sredstva MŠŠ, FŠ in sredstva, 
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zbrana iz članarin in prispevkov članstva za izobraževanja. Nekaj malega sredstev nam je uspelo 
zbrati tudi preko DURS-a z donacijami deleža odmerjene dohodnine dohodninskih zavezancev. 
 
S pomočjo namenskih finančnih sredstev Fundacije smo nabavili nekaj opreme za treniranje 
reprezentanc ter oskrbeli vse selekcije z nujno potrebnimi tarčami. Za potrebe vodenja 
tekmovanj smo nabavili nov timing sistem. 
 
Sodniško komisijo je vodil Vlado Justin. Sodniška komisija se je sestala trikrat in organizirala en 
zbor sodnikov. Sodniška komisija je opravila razporede sojenj sodnikov po posameznih 
trimesečjih, ter vodila evidenco in analizo aktivnosti sodnikov. Sodniki so opravili vsa sojenja po 
koledarju LZS in razporedu sodniške komisije. Predsednik komisije je organizatorje in sodnike 
sproti obveščal o razporejenih sodnikih za posamezna tekmovanja ter obojim pošiljal vso 
gradivo v zvezi z njihovo nalogo sojenja. Zbiral je gradivo s tekmovanj ter urejal mapo s 
tekmovanj in vodil arhiv sodniške komisije. Sodniška komisija je tudi analizirala ocene s 
tekmovanj, zbranih iz sodniških zapisnikov. Sodnike smo opremili z novimi delovnimi 
uniformami, vetrovkami in torbicami.  
 
Izobraževanje sodnikov je bilo ponovno organizirano skupaj s hrvaškimi kolegi v Čatežu, vodil 
pa ga je Fita mednarodni sodnik Henk Wagemakers. Na zboru sodnikov so sodniki obravnavali 
tekočo problematiko in se seznanili z vsemi spremembami v pravilih FITA. Vsi sodniki so 
dosegli zadostno število točk, ki jih zahteva sodniški pravilnik. Sodnikom, ki so opravili vse 
potrebne naloge, smo podaljšali sodniške licence. Na zboru sodnikov pa smo se tudi poslovili od 
dolgoletnega sodelavca in člana sodniške komisije Bojana Pozarška, ki sodniške vrste zapušča 
zaradi službenih obveznosti in skorajšnjega odhoda v pokoj. Sodniška komisija je dvakrat 
razpisala seminar za nove sodnike in organizatorje tekmovanj. Za Bohinj ni bilo prijav, 
izobraževanje pa je uspešno steklo v oktobru in novembru v Ljubljani. Izobraževanje je vodila 
predsednica LZS in Fita mednarodna sodnica Irena Rosa, uspešno pa ga je zaključilo 5 
organizatorjev tekmovanj, od katerih so štirje še opravili izpit za direktorja streljanja ter šest 
novih Fita sodnikov. Ob koncu leta imamo na spisku 16 nacionalnih sodnikov in 6 sodniških 
pripravnikov. 
 
Trije naši sodniki so bili aktivni tudi na tekmovanjih v tujini: Svetlana Vran je sodila na EP Field 
v Franciji, Irena Rosa in Henk Wagemakers sta sodila na mladinskem SP v ZDA in sta bila 
ponovno direktorja streljanja na svetovnem pokalu v Poreču.  

Trenersko komisijo je vodila Katja Čavničar. Večji del nalog trenerske komisije se povsem 
pokriva z nalogami komisije za izobraževanje, zato njena predsednica celo predlaga združitev 
obeh komisij. Naloge trenerske komisije so se deloma preusmerile tudi na trenerski tim, ki ga 
vodita oba zaposlena trenerja. Komisija je bila sklicana le enkrat, pa še takrat je bila zaradi 
odsotnosti dveh članov nesklepčna. Tako je delo trenerske komisije sklenil IO, ki je na 
izobraževanje EMAU v Rim poslal 4 trenerje: Sama Medveda, Mateja Zupanca, Gregorja 
Končana in Matijo Žlendra. 

Komisijo za izobraževanje je vodil Matej Zupanc. Marca je komisija za izobraževanje na spletni 
strani LZS objavila seznam vseh usposobljenih strokovnih delavcev v lokostrelstvu ter seznam 
strokovnih delavcev s potrjeno licenco za delo v letu 2009. Med letom je komisija večkrat 
pozvala člane k ureditvi statusa in tako imamo ob koncu leta vpisanih 72 vaditeljev lokostrelstva, 
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25 učiteljev lokostrelstva 1, 12 učiteljev lokostrelstva 2 in 15 trenerjev. Decembra se je še 
dodatno na novo izobrazilo 9 vaditeljev.  
 
Komisija za izobraževanje je organizirala tudi dva licenčna seminarja. Spomladanskega 
licenčnega seminarja za strokovne delavce se je udeležilo 39 strokovnih delavcev. Na seminarju 
z naslovom Predstavitev metodike učenja in pravilne tehnike streljanja z ukrivljenim lokom sta 
svoje znanje in izkušnje predstavljala dva predavatelja. Poleg reprezentančnega trenerja Sama 
Medveda je seminar dopolnil tudi Mario Codispotti (bil je glavni trener v Italiji, Franciji in 
Turčiji). Jesenskega licenčnega seminarja se je udeležilo 25 strokovnih delavcev. V uvodu 
seminarja je reprezentančni trener Samo Medved na kratko predstavil FITA seminar za trenerje, 
ki je bil teden dni prej pod okriljem FITA-e izveden v Rimu.  Glavni predavatelj tokratnega 
seminarja pa je bil Tomaž Kirn, ki je predaval na temo sestavljeni lok. 
 
Komisija za izobraževanje se je v juniju prijavila na razpis za sofinanciranje programov 
usposabljanja strokovnih delavcev v športu v letih 2009, 2010 in 2011 in bila na njem tudi 
izbrana kot eden izmed ponudnikov strokovnih izobraževanj, ki so delno sofinancirana iz 
Evropskih socialnih skladov. 
 
Konec julija in v začetku avgusta je komisija za izobraževanje LZS organizirala in izvedla tečaj 
za vaditelje lokostrelstva, ki se ga je udeležilo 16 tečajnikov in tečaj za učitelje lokostrelstva 2 z 
udeležbo 4 tečajnikov. V novembru in v začetku decembra je komisija za izobraževanje ponovno 
pripravila in izvedla tečaj za vaditelje lokostrelstva, ki se ga je udeležilo 10 tečajnikov. Tudi 
tabor je letos ponovno dobro uspel, saj se ga je udeležilo rekordno število mladih lokostrelcev. 
 
Sodelovali smo z OKS, MŠŠ, SUSO, Fundacijo za šport, Fakulteto za šport, Inštitutom za šport, 
Zvezo tabornikov Slovenije, ter drugimi, udeleževali smo se seminarjev in posvetov na 
nacionalni ravni ter se ukvarjali s posredovanjem zahtevanih podatkov. Sodelovali smo tudi z 
mednarodnimi institucijami EAA, EMAU in FITO. Udeležili smo se kongresa FITA v Južni 
Koreji. Predsednica LZS Irena Rosa je hkrati tudi predsednica evropske komisije za razvoj dela z 
mladimi in se je kot taka udeležila sestanka komisije na tekmovanju Evropskega mladinskega 
pokala v Italiji, kjer je bila tudi tehnična delegatka EMAU na finalnem tekmovanju EMPOK.  
 
Preko Marjana Podržaja, ki je že leta 2008 sodeloval pri včlanitvi v evropsko zvezo Popinjay 
Horizontale, ki ima sedež v Belgiji in goji tradicionalno disciplino streljanja z lokom na padajoče 
tarče, smo sodelovali na tekmovanju v Belgiji in na kongresu zveze, kjer je bil Marjan Podržaj 
tudi predavatelj. 
 
Preko antidoping komisije LZS, ki jo vodi Robert Šipec, smo redno sodelovali z antidoping 
komisijo pri FITI in pošiljali poročila o aktivnostih vseh naših reprezentanc. Dejan Sitar je bil 
tudi v letu 2009 še vedno edini Slovenec, ki je uvrščen na svetovno antidoping listo atletov 
stalnega nadzora. Udeležili smo se posveta OKS in izobraževanja nacionalne antidoping 
komisije in na pobudo le-te sprejeli Pravilnik proti dopingu nacionalne antidoping komisije ter se 
vključili v nacionalno antidoping komisijo.  
 
Stikom z mediji vsako leto načrtujemo več pozornosti in si prizadevamo vzpostaviti kvalitetno 
delo ter najti zagnanega sodelavca, toda ob začetnih navdušenjih eden za drugim odstopajo od 
svojega dela. Po številnih poskusih vzpostavitve dela članov IO tudi Marjan Podržaj ni dosegel 
zastavljenega cilja. Kljub mnogim dogovorom in obljubam, pa tudi uspehom, ni bila izpeljana 
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niti ena tiskovna konferenca. Tudi z objavljanjem informacij in novic na internetu ne moremo 
biti zadovoljni. Le vodji tarčnega in mladinskega programa sta se usposobila za samostojno 
nalaganje poročil in informacij na naslovni strani spletne strani LZS, trenerska komisija pa za 
vodenje trenerskega kotička. Žal pa so tudi te informacije preskromne. Z Žigo Janežem, ki vodi 
našo internetno stran, smo se dogovorili o prenovi spletne strani in po prenovi bo več odgovornih 
lahko objavljalo gradiva samostojno. Letos pripravljeno gradivo za objavo na internetu, ki pa 
zajema večinoma evidence, zapisnike, poročila in dokumente, je večinoma pripravljala in 
posredovala v objavo predsednica LZS.  
 
Letos smo ponovno izdelali lokostrelski koledar, ki ga je prejel vsak registrirani tekmovalec, s 
ponosom pa lahko krasi tudi marsikateri poslovni prostor. 
 
Jeseni smo ponovno izpeljali že tradicionalni posvet s predsedniki klubov. Na njem smo 
oblikovali medsebojni dogovor med zvezo in klubi, uskladili tekmovalni koledar za leto 2010 in 
se pogovorili o drugih nalogah kot so: izvedba pokalnih tekmovanj v letu 2010, programi, 
izobraževanja in druge pomembne zadeve.  
 
Do konca leta smo uspeli vzpostaviti vse dogovore s Fakulteto za šport, na kateri je ob koncu 
leta stekel program LOKOSTRELSTVO - obštudijska dejavnost. Program lokostrelstvo zajema 
60 ur od katerih jih 15 predstavlja teoretično izobraževanje, ostalih 45 ur pa je namenjenih 
praktičnemu usposabljanju. Na program so se lahko vpisali študenti prve ali druge stopnje 
študijskega programa UL. Za pristop k izpitu je pogoj 75% udeležba. Uspešno opravljen izpit pa 
bo študentom prinesel tudi 3 kreditne točke (Bolonjski programi). Na program je trenutno 
prijavljenih 20 študentov. Predavanja in praktično usposabljanje se bo izvajalo na Fakulteti za 
šport v Ljubljani. Nosilec predmeta je strokovni svetnik Janez Vodičar, prof. šp. vzg., praktični 
del pa bo vodil Matej Zupanc, prof. šp. vzg.  
 
Zaključno prireditev smo letos organizirali ponovno v gostišču Štern v Ljubljani. Prireditev se je 
pričela s skromno pogostitvijo, sledila pa je slavnostna prireditev LZS, na kateri smo pregledali 
uspehe na tekmovalnem in organizacijskem področju v letu 2009, podelili priznanja za 
sodelovanje v reprezentanci, priznanja za dosežene državne rekorde v letu 2009, pokale za 
najboljše v Slovenskem pokalu, FITA pokalu in 3D pokalu ter dosežene FITA Star, FITA Target 
in FITA AH značke. Razglasili smo lokostrelko leta, lokostrelca leta in lokostrelski klub leta ter 
podelili plakete za dosežene medalje na EP in SP. Prireditev je bila kljub zelo slabemu vremenu 
dobro obiskana. Srečanje smo zaključili z bogatim lokostrelskim srečelovom. 
 
Ob koncu leta so na slavnostnih prireditvah OKS-a po posameznih regijah najuspešnejši 
tekmovalci prejeli priznanja OKS-a in sicer: Darja Rožmanec, Vanda Natlačen in Andreja 
Izgoršek so prejele bronasto plaketo OKS, Mihael Kosec In Dejan Sitar sta prejela srebrni znak 
OKS, Aja Janežič pa je prejela bronasti znak OKS. 
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Priloge: 
  1. Pregled doseženih rezultatov in uvrstitev slovenskih lokostrelskih reprezentantov na 
      mednarodnih tekmovanjih v letu 2009 
  2. Pregled kategorizacij v letu 2009 
  3. Pregled kategorizacij feb. 2010 
  4. Pregled strokovnega kadra z licenco 2010 
  5. Pregled usposobljenega strokovnega kadra feb. 2010  
  6. Pregled sodniškega kadra z licenco 2010 
 
 
 
 
 
 
Ljubljana, 07.01.2010 Predsednica LZS: 

Irena Rosa 
 

 


